
Referat bestyrelsesmøde 05/09/2024 

Tilstede: Steen, Helge, Henrik, Søren, Kurt. Lone og Johanne(referent)  

 

OBS: Der søges en med kendskab til wordpress, som kan hjælpe klubben med 

hjemmesiden 

 

Møde med Ungdomsafdeling (Morten Andersen) 

Drøfter muligheder fremadrettet for ungdomssejlklubben Der nedsættes et 

udvalg internt i bestyrelsen som vil se nærmere på om der kan være tilslutning 

til at udvide(Lone, Søren, Johanne).  

  

Regler for udlejning af klublokaler 

Udlejning og betingelser skal på hjemmesiden(Steen og Henrik) 

Kun det store lokale kan udlejes, det lille kan ikke lejes ud  

Køkkenet er åbent både for gæstesejlere og autocampere, også når det store 

lokale er udlejet. 

Lejekontrakt: Henrik og Steen udarbejder ny lejekontrakt for lokalet  

 

Conventus (Regnskabsprogram og medlemsportal)(Henrik) 

Der har været problemer med tilmelding for nye medlemmer til bådeklubben og 

sejlerskolen. Det bliver testet og bragt i orden. 

Regning fra Conventus sendes til kommunen mhp. tilskud(Henrik) 

 

Facaderenovering:  

Der er kommet et tilbud fra Kolster til renovering (udskiftning af beklædning og 

ny isolering) af klubhus imod nord. 

Kurt kontakter tømreren, efter uge 42. 

Bådeklubben står for nedrivning af væg og fjernelse af gammel isolering 

forinden. 



Klubbåde 

Per har skaffet penge til klubbådene, til renovering og ny-køb. 

Sponsor inviteres med til klubbens standerbyt 27/10 hvor bådeklubben vil stå 

for at servere pølser 

Alle medlemmer af sejlklubben er velkomne  

Det bliver nødvendigt med tilmelding 

 

Gulv i Køkken 

Nogen skal se på det. Billeder sendes til forsikring(Henrik undersøger om det er 

os eller havnen som sidder med forsikringen) 

  

Kommende møde med Havnen planlægges 

Henrik sender forinden huslejekontrakten til havnens bestyrelse 

  

Trailer til Rib´en og Vild med Vand traileren  

Kan stå opbevaret hos Arne(Kurt og Steen kører traileren derud når sæsonen 

slutter) 

 

Vild med vand 

Der er kommet en ny mand til at drive det(Anders) 

 

Evt. 

Muslingelaug i Strib er under udarbejdelse.  

Et udvalg fra Strib tager til inspirationsmøde med Bælthaven på søndag 8/10 kl 

11 i Middelfart.  

 

Punkter til næste møde: 

Der planlægges møde med havnens bestyrelse.  



Der planlægges møde med den nye havnefoged 

Alle som har båd i havnen skal være medlemmer hvis ikke de har en andel i 

havnen. Steen laver en aftale med havnefogeden, så vi kan drøfte hvordan det 

bliver kommunikeret ud til nye bådejere i havnen  

 

  -  

 

Nyt fra Udvalg i Strib bådeklub: 

Bridgeklub 

Magrete Storm – intet nyt 

 

Sejlerskole 

Per Askjær Rasmussen. 

Der er praktisk sejladsprøve 21/9 og der er fortsat rigtig god tilslutning til sejlerskole. 

Der er nedsat et udvalg til at se på hvordan donation til klubbådene bruges bedst. 

 

Aktivitetsudvalg: 

Helle Kynde Hornum 

Der er planlagt arrangement 26. september, el i båden, invitation kommer snart 

 

Bådelaug: 

Per Askjær Rasmussen – intet nyt 

 

Sponsor udvalg: 

Per Stub Olsen – se ovenfor 

 

Kapsejlads udvalg: 

Henrik Wolter – Der sejles, medlemmer er velkomne til at møde op og deltage som gaster på andre 

både 

 



Ungdomsafdeling: 

Morten Andersen 

Der har været stævne i Nordtyskland med en rigtig flot placering og også venskabsstævne i Faaborg. 

 

Udlejning af klubhus: 

Henrik Wolter 

Der kommer ny lejekontrakt(se ovenfor) 

 

Maste vedligehold: 

Nyt udvalg 

 

 

Næste møde: 

Årshjul tilbagemelding fra de forskellige udvalg. 

Hvad er forventningerne til 2025  

 

 

 

 


